
Zápisnica

z verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli 
zo dňa 05.apríla 2013

Prítomní: zástupca starostu obce - Slavomír Korčuška
Poslanci: Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Rudolf

Veselý, Ing. Iveta Kanderková,
Hl. kontrolór obce. p. Viera Bebejová
Ďalší prítomní: Ján Poštek a podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1 : Otvorenie
Zástupca starostu obce Slavomír Korčuška privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a 
prítomných občanov. Skonštatoval, že sú prítomní 7 poslanci a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. Začalo sa rokovanie obecného zastupiteľstva.

K bodu číslo 2 : Schválenie programu rokovania
Zástupca starostu obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce 
návrhy. Z poslancov mala pripomienky poslankyňa Ing. Iveta Kanderková a navrhla ako bod 9 
„Zmena rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Podbieli“ . Poslanec Bc. Pavol Kudzbel 
navrhol ako bod 10 „Stanovisko k zápisnici zo dňa 25.01.2013“ . Zástupca starostu obce navrhol 
doplniť do bodu 3 slová „mandátovej komisie“ . Ďalej navrhol doplniť do bodu „Žiadosti“ žiadosť 
Mesta Námestovo - CVČ Maják o pridelenie dotácie na záujmovú činnosť detí a žiadosť Základnej 
školy s materskou školou v Podbieli o preplatenie plaveckého výcviku žiakov. Hlasovaním „za“ 
doplnenie programu o zmenu rokovacieho poriadku hlasovali všetci prítomní poslanci. Hlasovaním 
„za“ doplnenie programu o stanovisko k zápisnici zo dňa 25.01.2013 hlasovalo 5 poslancov, 1 sa 
zdržal hlasovania, 1 bol proti. Hlasovaním „za“ celý program aj so zmenami programu boli všetci 
7 prítomní poslanci. Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto programom. Začalo sa prerokovávanie 
jednotlivých bodov programu.

K bodu číslo 3 : Voľba návrhovej komisie, mandátovej komisie, určenie zapisovateľa 
a overovateľov zápisnice
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Ľubomír Franko a Pavol Loffaj. Hlasovaním „za“ 
Ľubomíra Franka boli 6 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ Pavla Loffaj a boli 6 
poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.
Do mandátovej komisie boli navrhnutí poslanci Bc.Pavol Kudzbel a Ing. Iveta Kanderková. 
Hlasovaním „za“ Bc.Pavla Kudzbela boli 6 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ Ing. 
Ivetu Kanderkovú boli 6 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.
Za overovateľov zápisnice zástupca starostu určil poslancov Dušana Dvorského a Rudolfa 
Veselého, za zapisovateľku Alenu Mišunovú.

K bodu číslo 4 : Oznámenie výsledkov volieb starostu obce a odovzdanie osvedčenia o zvolení 
novozvolenému starostovi obce
Predseda volebnej komisie p.Jozef Klimčák prečítal výsledky volieb zo zápisnice miestnej volebnej 
komisie, čím oboznámil prítomných s výsledkami doplňujúcich volieb na funkciu starostu obce. 
Novozvolenému starostovi obce Slavomírovi Korčuškovi odovzdal Osvedčenie o zvolení. Tento 
bod berú poslanci na vedomie.



K bodu číslo 5 : Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce
Novozvolený starosta obce Slavomír Korčuška prečítal a podpísal zákonom stanovený sľub starostu 
obce. Tvorí prílohu zápisnice.

K bodu číslo 6 : Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva
Nakoľko poslanec Slavomír Korčuška sa stal starostom obce, stráca mandát poslanca obecného 
zastupiteľstva. Prvým náhradníkom na poslanca je  p. Ján Poštek. Predseda volebnej komisie p. Jozef 
Klimčák odovzdal Jánovi Poštekovi Osvedčenie o zvolení. Následne prečítal sľub poslanca, ktorý aj 
podpísal, čím zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. Tvorí prílohu 
zápisnice. Mandátová komisia potvrdila, že všetko prebehlo v poriadku. Starosta obce skonštatoval, 
že je  prítomných 7 poslancov a obecné zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.

K bodu číslo 7 : Vystúpenie novozvoleného starostu obce
Starosta obce Slavomír Korčuška predniesol príhovor, v ktorom okrem iného poďakoval občanom, 
ktorí mu dali svoj hlas vo voľbách. Poďakoval za prácu a prínos bývalému starostovi JUDr.Jozefovi 
Domiňákovi, ktorý sa nemalou mierou zaslúžil o konsolidáciu v obci. Príhovor tvorí prílohu 
zápisnice. Tento bod berú poslanci na vedomie.

K bodu číslo 8 : Voľba predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku obecného 
zastupiteľstva
Starosta obce navrhol za predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku obecného zastupiteľstva 
poslanca Jána Pošteka Hlasovaním „za“ bolo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania.

K bodu číslo 9 : Zmena rokovacieho poriadku
Poslankyňa Ing.Iveta Kanderková navrhla zmeniť rokovací poriadok obecného zastupiteľstva 
nasledovne:
1. v čl.2 bod 5 by prvá veta znela: Program zasadnutia obecného zastupiteľstva, ako aj podklady 
potrebné na zasadnutie, obecný úrad doručí v písomnej forme poslancom obecného zastupiteľstva 
a hlavnému kontrolórovi obce najneskôr desať dní pred dňom zasadnutia,
2. čl.3 bod 2 by znel: Na zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zaradia všetky podnety a žiadosti, 
ktoré boli obecnému úradu doručené najneskôr 10 dní pred dňom rokovania,
3. čl.9 bod 2 by znel: Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva sa robí zápisnica, ktorá obsahuje 
záznam o tom, kto zasadnutie viedol, mená prítomných poslancov, obsah zasadnutia, stručný obsah 
vystúpení rečníkov, prijaté uznesenie a záznam ohlasovaní poslancov menovite k jednotlivým 
bodom programu.
V diskusii sa poslanec Ľubomír Franko spýtal na prípad, čo ak príde súma vec a už nebude 
desaťdňová lehota pred zastupiteľstvom. Starosta obce ďalej uviedol príklad, že žiadosť základnej 
školy o plavecký výcvik taktiež treba riešiť bezodkladne. Poslanec Ján Poštek tiež bol toho názoru, 
že závažné problémy, ktoré prídu, treba dať na rokovanie zastupiteľstva. Ing.Iveta Kanderková 
podotkla, že občan si pozrie, kedy je  zastupiteľstvo a aké sú termíny na internete, žiadosť bude 
vybavená v lehote a poslanci zaujmú správne rozhodnutie. Starosta Slavomír Korčuška podotkol, že 
všetci nemajú internet. Poslanec Pavol LofFaj uviedol, že keď je žiadosť súma, treba zvolať 
mimoriadne zastupiteľstvo. Poslanec Dušan Dvorský navrhol, ak bude žiadosť akútna, poslanci by 
sa mohli dohodnúť cez telefón, aby pomohli občanovi. Povedal, aby žiadosti boli prerokované 
v krajnom prípade priamo na zastupiteľstve individuálne. Ing.Iveta Kanderková trvala na svojom 
návrhu. Poslanec Ján Poštek navrhol zabezpečiť technické zariadenie, ak má byť podrobne a stručne 
zaznamenaný priebeh rokovania.
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Hlasovaním o prvom a druhom návrhu poslankyne Kanderkovej boli „za“ Pavol Loffaj, Bc.Pavol 
Kudzbel, Ing.Iveta Kanderková, Rudolf Veselý. „Proti“ hlasoval Dušan Dvorský a Ján Poštek, 
„zdržal sa“ hlasovania Ľubomír Franko.
Hlasovaním „za“ tretí návrh poslankyne Kanderkovej hlasovali Pavol Loffaj, Bc.Pavol Kudzbel 
a Ing.Iveta Kanderková. Zdržal sa Rudolf Veselý, proti boli Ján Poštek, Dušan Dvorský a Ľubomír 
Franko.
Následne v diskusii vystúpil poslanec Ján Poštek, ktoiý povedal, že nie je  možné všetko zachytiť 
bez technického zariadenia. Ďalej sa prejednávalo zabezpečenie elektronického zariadenia na 
zasadnutia. Starosta podotkol, že obec nedisponuje takýmto zariadením a ak chceme takéto 
zariadenie, treba naň vyčleniť finančné prostriedky. Starosta navrhol hlasovať za návrh poslanca 
Jána Pošteka o zabezpečení technického zariadenia a zvukového záznamu z každého zasadania 
obecného zastupiteľstva. „Za“ tento návrh boli Ján Poštek, Rudolf Veselý a Dušan Dvorský, proti 
boli Ing.Iveta Kanderková, Bc.Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj a Ľubomír Franko.
V diskusii následne Ľubomír Franko navrhol upravené znenie návrhu poslankyne Ing.Kanderkovej 
o slová „písomný a zvukový (záznam)“ . O tomto návrhu hlasovali „za“ poslanci Ing.Kanderková, 
Bc.Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Rudolf Veselý, Ľubomír Franko, Dušan Dvorský. Zdržal sa Ján 
Poštek.
Poslanec Dušan Dvorský navrhol zistiť ponuky a potom vybrať správne zariadenie. Poslanci uložili 
Obecnému úradu v Podbieli zistiť cenové ponuky na zvukové zariadenie.

K bodu číslo 10 : Stanovisko k zápisnici zo dňa 25.01.2013
Poslanec Bc.Pavol Kudzbel v tomto bode povedal, že zápisnica zo dňa 25.01.2013 nie je na 
intemetovej stránke obce a že článok pána Korčušku v novinách sa nezakladá na pravde. Zápisnicu, 
ktorú rozniesli s Ing.Kanderkovou ako overovatelia po obci, podpísali piati poslanci. Ľubomír 
Franko ju  podpísal s výhradou proti tomu, že jeho pripomienky k zápisnici neboli overovateľmi 
zapracované. Po prečítaní pôvodnej zápisnice napísanej zapisovateľkou sa ako overovatelia 
Kudzbel a Kanderková zhodli na jej doplnení a rozdávali ju  následne po domácnostiach. Ďalej sa 
poslanec Kudzbel opýtal, do ktorej právomoci starostu zasiahol, ak navrhol, aby boli odmeny 
v novembri. Starosta obce uviedol, že je  plne v jeho kompetencii, komu a kedy odmenu dá a za aké 
zásluhy. Ďalej starosta uviedol^ že zágjsnica bola roznášaná tesne pred voľbami. Poslanec Pavol 
Kudzbel ďalej žiadal, aby sa starosta e§ee ospravedlnil do 21 dní v Občasníku Obecného úradu 
v Podbieli, číslo 2 z dôvodu uverejnenia nepravdivých informácií a to v znení (citujem) : „Obecný 
úrad v Podbieli sa ospravedlňuje poslancov obecného zastupiteľstva p.Ing.Kanderkovej Ivete 
ap.Bc.Kudzbelovi Pavlovi za uverejnenie nepravdivých informácií v článku s názvom „O čom 
rokovalo obecné zastupiteľstvo“ od autora Korčuška Slavomíra, v Občasníku Obecného úradu 
v Podbieli č.l marec 2013, na strane 3 a 10.“ Ospravedlnenie žiada uverejniť v strede strany, 
veľkosť písma 18.
V diskusii poslanec Ján Poštek uviedol, že takéto osobné napádanie tu nepatrí. Ľudí zaujímajú iné 
veci, ako napr. výtlky na cestách, treba ísť ďalej. Poslanec Dušan Dvorský navrhol osobné 
stretnutie a dohodnúť sa. Nezaťažovať ľudí a písať si cez noviny. Hlasovaním „za“ návrh poslanca 
Kudzbela o uložení obecnému úradu uverejniť ospravedlnenie hlasovali poslanci Rudolf Veselý, 
Ing. Iveta Kanderková, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj. Zdržali sa Dušan Dvorský, Ján Poštek 
a Ľubomír Franko^ h & Á  i ^ ^  ( ¿ m

K bodu číslo 11: Schválenie platu starostu obce
Starosta obce uviedol, že podľa zákona o právnom postavení a platových pomeroch starostov plat 
starostovi patrí odo dňa zloženia predpísaného sľubu. Je súčinom priemernej mesačnej mzdy 
zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu SR za 
predchádzajúci kalendárny rok a násobku 1,98 podľa počtu obyvateľov našej obce. Je potrebné ho
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schváliť obecným zastupiteľstvom. Otvorila sa k tomuto bodu diskusia. Ing. Iveta Kanderková za 
finančnú komisiu uviedla, že nemali na finančnej komisii žiadny návrh a preto tento bod navrhuje 
odložiť na budúce zastupiteľstvo. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel sa spýtal, aký plat má mať starosta. 
Odpovedal starosta obce, že podľa zákona v sume 1.594,- € v hrubom. Hlasovaním “za” boli 
poslanci Ján Poštek, Rudolf Veselý, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko, Dušan Dvorský. Zdržali sa 
poslanci Ing. Iveta Kanderková, Bc. Pavol Kudzbel.

K bodu číslo 12: Schválenie odmeny zástupcu starostu obce
Starosta obce v tomto bode uviedol, že podľa zákona o obecnom zriadení starostu zastupuje 
zástupca starostu, ktorého spravidla na celé funkčné obdobie poverí zastupovaním starosta. 
Zástupca starostu môže byť len poslanec. Keďže jeho zastupovanie starostu skončilo zložením 
sľubu starostu, poveril poslanca Obecného zastupiteľstva vPodbieli p.Dušana Dvorského 
vykonávaním funkcie zástupcu starostu obce Podbiel a odovzdal mu poverenie. Ďalej starosta 
uviedol, že keď funkciu zástupcu starostu vykonával poslanec Bc.Pavol Kudzbel, bola mu 
vyplácaná odmena vo výške 132,- € mesačne. Preto navrhol súčasnému zástupcovi starostu 
p.Dvorskému vyplácať mesačne odmenu v rovnakej výške, to znamená 132,- € mesačne v hrubom.
V diskusii sa nikto neprihlásil. Hlasovaním „za“ návrh boli poslanci Ján Poštek, Rudolf Veselý, 
Pavol Loffaj, Ľubomír Franko, Ing.Iveta Kanderková, Bc.Pavol Kudzbel. Zdržal sa Dušan Dvorský.

K bodu číslo 13: Schválenie Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel o výške 
dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Podbiel
Starosta obce uviedol, že predmetné VZN obce je  obec povinná prijať v súlade so zákonom 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, podľa ktorého sa určia podrobnosti financovania 
materskej školy a školských zariadení podľa toho, koľko financií poskytne obec v rozpočte na ich 
financovanie na kalendárny rok z podielových daní. Navrhované VZN bolo vystavené na verejnej 
výveske v zákonom stanovenej lehote. Na jeho úpravu neprišli zo strany občanov ani poslancov 
žiadne pripomienky. Do diskusie sa nikto neprihlásil. Hlasovaním „za“ predložený návrh hlasovalo 
všetkých 7 prítomných poslancov. Tvorí prílohu zápisnice.

K bodu číslo 14 : Žiadosti
a, Žiadosť Mgr.Pavla Antalíka, bytom Kukučinová 4, Bratislava - žiada o odkúpenie objektu 
súp.č. 112 s pozemkom. Starosta uviedol, že ide o národnú kultúrnu pamiatku toho času v rujinách. 
M á záujem vystavať nový objekt so zachovaním pôvodnej architektúry. Za finančnú komisiu 
Ing.Iveta Kanderková navrhla realizovať výberové konanie a vyhlásiť v rozhlase. Navrhla žiadosť 
odložiť s tým, že bude zahrnutá do výberového konania. Starosta obce dal hlasovať. „Za“ odloženie 
žiadosti hlasovali Rudolf Veselý, Ľubomír Franko, Ing. Iveta Kanderková, Bc.Pavol Kudzbel, 
Dušan Dvorský. “Zdržali sa” Pavol Loffaj a Ján Poštek.
b, Žiadosť Mgr.Zuzany Veselej, bytom Podbiel 269 - o odkúpenie pozemku podľa vypracovaného 
geometrického plánu. Pozemok sa nachádza v školskej záhrade. Vlani bola OZ prerokovávaná 
žiadosť pána Rudolfa Veselého o predbežný súhlas a obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, 
v ktorom vyjadrilo predbežný súhlas. Za finančnú komisiu Ing. Iveta Kanderková prečítala 
stanovisko, v ktorom doporučuje predaj za 6,1 € za lm2. Hlasovaním „za“ odpredaj nehnuteľnosti 
hlasovali poslanci Ján Poštek, Rudolf Veselý, Ľubomír Franko, Ing.Iveta Kanderková, Bc.Pavol 
Kudzbel, Dušan Dvorský. “Zdržal sa” Pavol Loffaj.
c, Žiadosti CVČ Trstená, M esta Tvrdošín, CVČ Maják - Mesto Námestovo, Súkromné školské 
stredisko záujmovej činnosti Nižná, o dotáciu ktorá prišla na obecný úrad v podielových daniach na 
činnoť týchto centier, do ktorých chodia žiaci s trvalým pobytom v našej obci. Za finančnú komisiu 
Ing. Iveta Kanderková prečítala zápis, v ktorom komisia dopručuje odložiť jednotlivé žiadosti a
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uložiť OcÚ v Podbieli zistiť skutočný počet žiakov v záujmových útvaroch, zistiť, vktoiých 
záujmových činnostiach sú žiaci registrovaní, zistiť reálnu návštevnosť žiakov v jednotlivých 
registrovaných krúžkoch, v prípade registrácie dieťaťa vo viacerých záujmových krúžkoch 
zabezpečiť písomné vyjadrenie rodiča o návštevnosti jednotlivých krúžkov. Ďalej finančná komisia 
doporučuje Obecnému zastupiteľstvu schváliť príspevok na záujmové vzdelávanie detí do 15 rokov 
na jedno dieťa vo výške 5,23 € mesačne.
Starosta obce hovoril, že rodičia detí rozhodnú o tom, do ktorého strediska záujmovej činnosti bude 
dieťa chodiť a výškou 5,23 € na jedno dieťa až potom pôjdu financie na jednotlivé CVČ.
„Za“ schválenie príspevku na záujmové vzdelávanie detí do 15 rokov na  jedno dieťa vo výške 5,23 
€ mesačne hlasovalo všetkých 7 poslancov. „Za“ uloženie Obecnému úradu v Podbieli zistiť 
skutočný počet žiakov v záujmových útvaroch, zistiť, v ktorých záujmových činnostiach sú žiaci 
registrovaní, zistiť reálnu návštevnosť žiakov v jednotlivých registrovaných krúžkoch, v prípade 
registrácie dieťaťa vo viacerých záujmových krúžkoch zabezpečiť písomné vyjadrenie rodiča 
o návštevnosti jednotlivých krúžkov hlasovalo všetkých 7 poslancov.
d, Žiadosť DHZ Podbiel o dotáciu z rozpočtu obce Podbiel na podporu rozvoja hasičského športu, 
konkrétne na nákup savicového vedenia k PPS 12. Podľa prieskumu trhu ide o sumu 475,70 €. Za 
finančnú komisiu Ing. Iveta Kanderková prečítala stanovisko, v ktorom doporučuje OZ schváliť 
dotáciu vo výške 250,- € s tým, že pri úprave rozpočtu bude zvýšená položka v programe č.4 
položka 633 004 všeobecný materiál zo 700,- € na 950,- € - výdavky, zároveň bude v príjmovej 
časti rozpočtu zvýšená položka 111 003 výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve o 
250,- €. Poslanci v diskusii nemali žiadne námietky. Hlasovanín “za” zakúpenie savicového 
zariadenia po prepočítaní v konečnej výške 450,- € hlasovali všetci 7 prítomní poslanci.
e, Žiadosť DHZ Podbiel o poskytnutie finančnej výpomoci z rozpočtu obce na zorganizovanie 
kultúmo-športovej akcie s názvom Hasičská sobota, spojenej s oslavou dňa detí, ktorá sa bude 
konať dňa 01.06.2013 v areáli ŠK Podbiel pod Pálenicou. Žiada o sumu 340,- €. Za finančnú 
komisiu Ing. Iveta Kanderková prečítala zápis, podľa ktorého komisia dopručuje OZ schváliť 
dotáciu vo výške 140,- € s tým, že v rozpočte obce v programe 9.3 tradičné kultúrne aktivity 
položka 637002 kultúrne a športové podujatia bude zvýšená z 1.860,- € výdavky a zároveň bude v 
príjmovej časti rozpočtu zvýšená položka 111003 výnos dane z príjmov poukázaný územnej 
samospráve o 100,- €. Poslanec Ľubomír Franko navrhol spojiť deň detí s akciou cykloturistov. 
Hlasovaním “za” dotáciu vo výške 140,- € hlasovali 6 poslanci, “zdržala sa” Ing. Iveta Kanderková.
f, Žiadosť Únie nevidiacich a slabozrakých Slovenska ZO Trstená o finančný príspevok. Za 
finančnú komisiu Ing. Iveta Kanderková prečítala zápis, v ktorom komisia dopručuje OZ z dôvodu 
realizácie investičných akcií a nedostatku finančných prostriedkov žiadosť zamietnuť. V diskusii 
poslanec Poštek navrhol, aby sa schválila aspoň symbolická suma 100,- €. Poslanci hlasovali “za” 
návrh poslankyne Ing.Ivety Kanderkovej žiadosť zamietnuť. “Za” boli piati poslanci. Pavol Loffaj 
sa zdržal hlasovania, Ján Poštek bol proti.
g, Žiadosť Základnej školy s materskou školou v Podbieli o preplatenie plaveckého výcviku žiakov 
ZŠ v Podbieli. Žiadosť predniesla prítomná riaditeľka školy Mgr.Kontrová a uviedla, že na 
palvecký výcvik chodia žiaci 3. a 4. ročníka. Škola žiada o financie, ktoré sú vyčlenené na 
záujmovú činnosť detí. Odhadované náklady na plaváreň sú 500-600 €, počet žiakov, ktorí 
absolvujú výcvik, je  28 detí. V diskusii poslanec Ľubomír Franko navrhol, že Akvaklub Nižná 
nepracuje, tak je  rezerva, z čoho sa to dá zaplatiť. Ing.Iveta Kanderková hovorila, že v rozpočte 
nemáme na plavecký výcvik financie, tak z ktorej položky to bude. Starosta obce podotkol, že sú to 
deti z našej obce a mohlo by to byť zafinancované z podielových daní, z financií na záujmovú 
činnosť. Doporučil, aby sa schválila táto žiadosť. Ing. Iveta Kanderková navrhla preveriť, ako 
pracuje Akvaklub a koľko našich detí je  je  tam. Odpovedala riaditeľka školy, že sa zmenili 
podmienky a škola potrebuje na zaplatenie plavárne na plavecký výcvik. Starosta dal hlasovať o
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žiadosti o preplatenie plaveckého výcviku žiakov ZŠ v sume 600,- €. “Za” hlasovali všetci 7 
poslanci.

K bodu číslo 15: Informácie starostu obce
Starosta obce informoval prítomných o
a) plnení uznesení obecného zastupiteľstva - tvorí prílohu zápisnice.
b) výsledku vyhodnotenia ponúk na vypracovanie projektovej dokumentácie, pričom uviedol, že 
komisia na vyhodnocovanie ponúk, ktorá bola zriadená za účelom správneho priebehu súťaže na 
projektovú dokumentáciu na inžinierske siete Pod Pálenicou, z došlých ponúk vybrala ponuku 
firmy VING-PROJEKCIA s.r.o. , Kľučiny 434/44 , 034 01 Liptovská Štiavnica, ktorá ponúkla 
najnižšiu sumu. Predmetná firma realizovala pre obec projekty už v minulosti. Povedal, že Obec 
ako verejný obstarávateľ má pripravenú zmluvu na podpis, následne podľa podmienok zmluvy musí 
víťaz súťaže vyhotoviť predmet zákazky, teda projektovú dokumentáciu do 3 mesiacov. Poslanci 
berú tento bod na vedomie.

K bodu číslo 16 : Interpelácie poslancov a občanov
Poslankyňa Ing.Iveta Kanderková informovala, že na zasadnutí finančnej komisie položil Bc.Pavol 
Kudzbel p.Dvorskej otázky, či má obec auditora a či je spravená zmluva z Ing.Emíliou Franekovou, 
lebo nie je na intemetovej stránke obce, ďalej uviedla, že sa na komisii opýtal, na koho je  vkladná 
knižka, kde sú zaúčtované peniaze z plesu za rok 2013. Pretože zistené skutočnosti neboli 
v programe rokovania finančnej komisie, chce do 8 dní vedieť informácie ohľadne predmetnej 
vkladnej knižky (kedy založená, pohyby na knižke, kedy zrušená, vyúčtovanie plesov 
2011,2012,2013). Poslanec Pavol Loffaj predložil a prečítal list od Ing.Jána Siteka, ktorý žiada 
tento zaprotokolovať na Obecnom úrade v Podbieli.
Do diskusie sa nikto viac neprihlásil. Starosta obce ukončil diskusiu a navrhol bod vziať na 
vedomie. Poslanci berú tento bod na vedomie.

K bodu číslo 17: Záver
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 
zastupiteľstva.
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Prílohy : - uznesenie č.20/2013 až 44/2013
- pozvánka 1 ks
- prezenčné listiny 2 ks
- správa o plnení uznesení
- žiadosti
- VZN Obce Podbiel o výške dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení 
zriadených na území obce Podbiel
- sľub starostu obce
- sľub poslanca OZ
- príhovor novozvoleného starostu obce
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